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Wizualizacja nowej siedziby urzędu/Obecna siedziba pruszkowskiego magistratu

Chcą przenieść urząd
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Radni oskarżają wójta m.in. o nepotyzm, kumoterstwo i bezpodstawne  
zwalnianie pracowników 

Jednogłośnie 
za referendum

\\\ BARANÓW

Podczas ostatniej sesji Rady 
Gminy podjęto uchwałę  
o przeprowadzeniu referendum 
w sprawie odwołania wójta 
Waldemara Brzywczego.              

konflikt między radnymi i włoda-
rzem trwa od dłuższego czasu. Już 

w ubiegłym roku wójt nie otrzymał od 
Rady absolutorium i wotum zaufania. 
Jak podkreślają radni, od tego czasu 
sytuacja nie uległa zmianie. W uzasad-
nieniu wniosku o zwołanie referendum 
radni sformułowali 27 zarzutów pod 
adresem Brzywczego. Wskazują m.in. 
nepotyzm – w grudniu 2018 r. wójt 

stworzył stanowisko dyrektora urzę-
du gminy, na którym obsadził swoją 
córkę.  Warto jednocześnie podkreślić, 
że ustawa o samorządzie gminnym 
nie przewiduje takiego stanowiska w 
strukturach urzędu i wskazuje sekre-
tarza gminy jako koordynującego pracę 
urzędu. Tymczasem w Urzędzie Gminy 
Baranów oba stanowiska funkcjonują 
równolegle. Zakres prac zakłada przebudowę czterech ulic w rejonie ulicy  Piaskowej

Tańszy
remont
\\\ GRODZISK MAZOWIECKI

Udało się wyłonić wykonawcę, 
który zajmie się przebudową 
czterech ulic w Grodzisku.  
Prace powinny zakończyć się 
jeszcze w tym roku.      

R E K L A M A

czytaj na str. 3

\\\ PRUSZKÓW
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AKTUALNOŚCI

Ponadto radni zarzucają Brzywczemu 
bezpodstawne zwalnianie pracowni-
ków, co poskutkowało wyrokami sądo-
wymi nakazującymi wypłacenie zwol-
nionym odszkodowań na łączną kwotę 
ok. 40 000 zł. W długiej litanii zarzutów 
pojawia się również brak współpracy 
wójta z radnymi, brak przygotowania 
analiz i opinii prawnych do wnoszo-
nych uchwał, zlecanie zadań gminnych 
znajomym, próby skłócania radnych, 
autopromocja ze środków gminnych czy 
bezczynność w ubieganiu się o dotacje 
zewnętrzne. 

Wcześniej podczas tej samej sesji 
Waldemar Brzywczy wnioskował o 
powołanie komisji pojednawczej, która 
miałaby na celu wypracowanie zgody 
pomiędzy organami. 

– Koszt przeprowadzenia referen-
dum i wyborów wyniesie 40-50 tys. 
zł. To pieniądze mieszkańców naszej 
gminy – argumentował wójt. – Stąd ini-
cjatywa z mojej strony, aby zamiast re-

ferendum powołać komisję pojednaw-
czą. Referendum osłabi naszą pozycję 
negocjacyjną (w sprawie budowy CPK 
– dop. red.). 

– Powołanie komisji również wiąże 
się z kosztami – kontrował argumenty 
Brzywczego radny Jacek Ziąbski. – Nie 

ma możliwości prawnej, by zrezygno-
wać z wynagrodzenia za uczestnictwo 
w komisji. Sądzę, że nie będzie tańszego 
rozwiązania niż jak jedna ze stron poda 
się do dymisji – wyjaśniał Ziąbski. Wska-

zał również, że w swoim wniosku wójt 
zawarł nazwiska ewentualnych człon-
ków komisji pojednawczej bez konsul-
tacji z nimi. – Powołaniem członków 
powinna zająć się komisja skrutacyjna, 
tymczasem we wniosku nie ma o tym 
ani słowa. 

Ostatecznie wniosek o powołanie 
komisji pojednawczej został jedno-
głośnie zdjęty z porządku obrad. To 
zakończyło dyskusję i w toku głosowań 
przegłosowano uchwałę o zwołanie 
referendum – za jego przyjęciem zagło-
sowało wszystkich 14 obecnych na sesji 
radnych. 

Wniosek już wcześniej uzyskał po-
zytywną opinię komisji rewizyjnej. Na-
stępnym krokiem będzie przekazanie 
uchwały komisarzowi wyborczemu w 
Warszawie. Referendum odbędzie się w 
ciągu 50 dni od opublikowania uchwały 
w wojewódzkim dzienniku urzędowym.

Karolina Hofman

Jednogłośnie za referendum

\\\ MICHAŁOWICE

Zbliża się kolejny sezon roweru 
gminnego w Michałowicach. 
Urząd rozpoczął poszukiwania 
operatora systemu.              

w iosną i latem chętnie wsiadamy 
na rowery. Nie da się ukryć, że 

sprzyja temu rozwój infrastruktury 
dla cyklistów. Samorządy inwestują  
w budowę ścieżek rowerowych, a także 
w wypożyczalnie jednośladów. W Mi-
chałowicach sprawdził się rower gmin-
ny, który stale rozwija się i ma wielu 
zwolenników. Ubiegły sezon rozpoczął  
1 marca z 55 jednośladami i siedmioma 
stacjami wypożyczeń, jednak w trakcie 
sezonu ich liczba wzrosła. Mieszkańcy 
mieli do dyspozycji 75 rowerów, a mi-
chałowicki system stał się kompatybil-
ny z warszawskim Veturilo.

Gmina Michałowice rozpoczęła 
przygotowania do kolejnego sezonu 
i ogłosiła przetarg na uruchomienie i 
zarządzanie systemem wypożyczalni 
rowerów. Planowane jest uruchomie-
nie dziewięciu stacji, które zostaną zlo-
kalizowane przy urzędzie w Regułach, 
przy stacjach WKD w Opaczy, Micha-

łowicach, Nowej Wsi i Komorowie, nad 
zalewem w Komorowie, przy szkole 
w Nowej Wsi oraz przy ul. Szkolnej i 
ul. Poniatowskiego w Michałowicach. 
Do dyspozycji mieszkańców zostanie 
oddanych 87 rowerów. 67 z nich będą 
stanowić standardowe jednoślady, po-
jawi się również pięć tandemów, pięć 
typu cargo, pięć z fotelikami dziecięcymi 
oraz pięć dziecięcych (20 cali). Każda 
ze stacji będzie dostępna przez całą do-
bę, wyposażona w terminal regulujący 
i umożliwiający wyposażenie roweru 
oraz ręczną pompkę. Warto wspomnieć, 

że system będzie kompatybilny z wy-
pożyczalniami w Warszawie i w Prusz-
kowie.

Rower gminny to rozwiązanie, któ-
re umożliwia korzystającym z niego 
sprawne dotarcie do określonego punk-
tu. Nie trzeba tracić czasu w korkach, 
a dodatkowo stawiamy na aktywność, 
czyli troszczymy się o własne zdrowie. 
Należy podkreślić, że jazda na jedno-
śladzie to rozwiązanie proekologiczne. 
Rower gminny w Michałowicach ma 
funkcjonować do końca listopada br.

Artur Szpuda

Szykują się do sezonu rowerowego
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Za kilka tygodni rowery pojawią się na stacjach

\\\ PRUSZKÓW

W pruszkowskim urzędzie 
został uruchomiony punkt 
informacyjny PGNiG Obrót 
Detaliczny Sp. z o.o. Mieszkańcy 
mogą zyskać wiedzę na temat 
wymiany kotłów opalanych 
paliwem stałym na piece 
zasilane gazem.              

w 69. numerze Przeglądu Re-
gionalnego informowaliśmy 

o podpisaniu przez prezydenta Pa-
wła Makucha porozumienia z PGNiG  
o współpracy na rzecz poprawy jakości 
powietrza. Jednym z założeń było utwo-
rzenie w magistracie punktu informa-
cyjnego. Mieszkańcy już mogą z niego 
korzystać. Pracownik PGNiG udzieli 
informacji dotyczących projektowania 
i realizacji wymiany pieców opalanych 
paliwem stałym na gazowe. Zaintereso-
wani dowiedzą się, co należy zrobić, aby 
wykonać przyłączenie do sieci gazowej. 
Jednocześnie w punkcie będzie można 
złożyć niezbędne dokumenty.

Troska o poprawę jakości powie- 
trza jest dla samorządów niezwykle 
istotna. Mieszkańcy mogą korzystać 
z różnych programów dofinansowań. 
Ważne jest również wsparcie informa-
cyjne, które jest dostępne pruszkow-

skim urzędzie. Skorzystanie z pomocy 
pracownika PGNiG będzie możliwe w 
drugi i czwarty wtorek miesiąca w go-
dzinach 8.00-16.00 w pokoju numer 19 
na parterze.

Artur Szpuda

Punkt PGNiG otwarty
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Skorzystanie z pomocy pracownika 
PGNiG będzie możliwe w drugi  
i czwarty wtorek miesiąca

W uzasadnieniu  
wniosku o zwołanie 
referendum radni 
sformułowali 27 

zarzutów pod adresem 
Brzywczego

w połowie stycznia grodziski ma- 
gistrat ogłosił przetarg na prze-

budowę czterech dróg w rejonie ulicy 
Piaskowej. Projekt zakłada przebudowę 
liczących 150 m odcinków ulic Sowiń-
skiego i Myśliwskiej, ul. Krasińskiego 
na długości 130 m oraz 75-metrowego 
fragmentu ul. łowczej. Na wszystkich 
przeznaczonych do remontu drogach 
pojawi się nowa nawierzchnia wyko-
nana z kostki. Położone zostaną rów-
nież chodniki i powstanie odwodnienie 
– na ul. Sowińskiego zostanie ułożone 
pobocze chłonne z kruszywa, ulice 
Krasińskiego i łowcza zyskają wpusty 
uliczne z przykanalikami, zaś na ul. My-
śliwskiej położona zostanie kanalizacja 
deszczowa wraz z wpustami i studnią.  

W ramach zadania wykonawca ułoży 
również dodatkowy zjazd na parking 
na ul. Bartniaka na wysokości ul. Kru-
pińskiego i wprowadzi stałą organizację 
ruchu na ul. Olsztyńskiej – powstaną tu 
progi zwalniające oraz pojawi się nowe 
oznakowanie pionowe i poziome. 

W ubiegłym tygodniu Urząd Gminy 
Grodzisk Maz. ogłosił rozstrzygnięcie 
przetargu. Do postępowania zgłosiło 
się 8 firm. Najtańsza oferta opiewała 
na kwotę 1 446 603 zł, zaś najdroższa 
na 1 845 000 zł. Wszystkie mieściły się  

w zakładanym budżecie, magistrat 
planował bowiem przeznaczyć na in-
westycję 2 mln zł. Najatrakcyjniejsza  
okazała się oferta firmy Delta z War-
szawy, która zaproponowała najniższą 
cenę.  Wiele wskazuje więc na to, że 
uda się zaoszczędzić ponad pół miliona 
złotych. 

O ile wynik przetargu nie zostanie 
zaskarżony, wkrótce powinno dojść do 
podpisania umowy między magistra-
tem i warszawską firmą. Na realizację 
wszystkich określonych w postępowa-
niu zadań firma będzie miała czas do 31 
grudnia 2020 r. 

To nie koniec zaplanowanych na 
najbliższy czas robót drogowych w Gro-
dzisku. Niedawno Urząd Gminy ogłosił 
przetarg na budowę dróg rowerowych 
wzdłuż ulic Osowieckiej i Warszawskiej. 
Magistrat czeka również na zakończe-
nie prac energetycznych w rejonie ul. 
Okrężnej, by rozpisać postępowanie na 
przebudowę odcinka od ul. Piaskowej 
do torów WKD. 

Karolina Hofman

Tańszy remont CZY WIECIE, ŻE...

Należący pierwotnie do Stanisława Lilpopa majątek Stawisko w Podkowie Leśnej był jego  
prezentem ślubnym dla córki i zięcia – Anny i Jarosława Iwaszkiewiczów. Co ciekawe, posiadłość  

pierwotnie miała stanowić plantację szparagów, jednak małżeństwo literatów szybko  
przekształciło ją w ośrodek artystyczny. Bywali tu m.in. Karol Szymanowski, Julian Tuwim,  

Jan Lechoń, Czesław Miłosz i Witold Lutosławski. 

Magistrat planował 
przeznaczyć  

na inwestycję 2 mln zł 

Zakres prac zakłada położenie nowej  
nawierzchni, ułożenie chodników  
i wykonanie odwodnienia 

dokończenie 
ze str. 1

dokończenie 
ze str. 1
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\\\ PRUSZKÓW

Niewykluczone,  
że w przyszłym roku 
pruszkowskich urzędników 
czeka przeprowadzka. Władze 
miasta planują przenieść 
magistrat do budowanego 
obiektu przy alei armii 
Krajowej.           

o becna siedziba urzędu mieści się 
przy ul. Józefa ignacego Kraszew-

skiego 14/16. Budynek nie należy 
do najnowocześniejszych i wymaga 
określonych zmian, aby w pełni służyć 
mieszkańcom. Wiadomo, że wiąże się 
to ze sporymi nakładami finansowymi. 
– W obecnej siedzibie nigdy nie powsta-
nie profesjonalny punkt obsługi miesz-
kańców oraz budynek nie zostanie 
dostosowany do potrzeb osób z niepeł-
nosprawnościami – podkreśla zastępca 
prezydenta Pruszkowa Konrad Sipiera.

Kilka miesięcy temu analizowano 
możliwość przeniesienia urzędu do bu-
dynku Centrum Kultury i Sportu przy ul. 
Bohaterów Warszawy. Do wiążących 
decyzji jednak nie doszło. Teraz pojawi-

ła się nowa opcja, którą władze miasta 
przedstawiły podczas komisji gospo-
darki komunalnej i ochrony środowi-
ska. Urząd miałby mieścić się w budyn-
ku przy alei armii Krajowej 46, który 
obecnie stawia Towarzystwo Budow-
nictwa Społecznego „Zieleń Miejska”. 
Zmiana ta ma być podyktowana przede 

wszystkim kosztami. Budynek przy ul. 
Kraszewskiego wymaga wielomilio-
nowych nakładów związanych m.in. 
z termomodernizacją, koniecznością 
wymiany sieci teleinformatycznej oraz 
stworzenia niezbędnej infrastruktury 
dla osób niepełnosprawnych. Władze 
Pruszkowa podkreślają, że ewentualna 

modernizacja i tak nie rozwiąże licz-
nych problemów. Dlatego też pojawił 
się pomysł przeniesienia budynku do 
obiektu przy armii Krajowej 46. Rzecz 
jasna, miasto musiałoby się rozliczyć 
z TBS „Zieleń Miejska”, które realizuje 
inwestycję z własnych środków.

Nowy urząd miałby być w pełni 
funkcjonalny. Jednym z kluczowych 
rozwiązań jest stworzenie biura ob-
sługi mieszkańców dostosowanego do 
potrzeb wszystkich petentów. Ponad-
to, parter budynku byłby przestrzenią 
załatwiania wszystkich spraw. Obiekt 
posiadałby również salę konferencyjną, 
w której odbywałby się m.in. sesje Rady 
Miasta. – Nowoczesny, przyjazny, wielo-
funkcyjny, ekonomiczny, przystępny. Już 
w przyszłym roku taki może być Urząd 
Miasta Pruszkowa – przedstawia Paweł 
Makuch, prezydent miasta.

Pozostaje czekać na dalszy rozwój 
wypadków związany z przeprowadzką 
urzędników. Z pewnością prezentacja 
pomysłu władz Pruszkowa jest począt-
kiem dyskusji na ten temat i poszukiwa-
nia najlepszego rozwiązania.

Artur Szpuda

Chcą przenieść urząd

Zmiana ta ma być 
podyktowana przede 
wszystkim kosztami. 
Budynek przy ulicy 

Kraszewskiego wymaga 
wielomilionowych 

nakładów

\\\ REGION

Spółka Szybka Kolej Miejska  
Sp. z o.o. podpisała umowę 
z firmą Newag na dostawę 
nowych składów. Pociągi eZT 
impuls mają dotrzeć  
do Warszawy do listopada  
2022 r.              

w ygląda na to, że perypetie SKM 
związane z zakupem nowego ta-

boru powoli dobiegają końca. Jesienią 
spółka zerwała kontrakt z bydgoskim 
producentem PeSa. Powodem rozwią-
zania umowy były znaczne opóźnienia 

w dostawach, sięgające 3 miesięcy. Dal-
sze opóźnienia stwarzały ryzyko utraty 
unijnego dofinansowania, w związku 
z czym zarząd SKM zrezygnował ze 

współpracy z bydgoskim kontrahentem 
i ogłosił nowy przetarg. Do postępowa-
nia zgłosił się tylko Newag. – Producent 
z Nowego Sącza spełnił wszystkie wy-
magane procedury, zarówno w zakresie 
parametrów zamawianych pojazdów, 
jak i kwoty zamówienia – poinformo-
wał w komunikacie prasowym prezes 
zarządu spółki alan Beroud. Zgodnie z 

zawartą w ubiegłym tygodniu umową, 
nowosądecki producent ma dostarczyć 
łącznie 21 składów, w tym 15 długich 
(85-95 metrów) i 6 krótkich (70-77 me-
trów długości). Całość kontraktu opie-
wa na 668 mln zł. Kwota mieści się w 
zakładanym budżecie – SKM planowała 
wydać na zakup nowego taboru prawie 
780 mln zł. 

Nowe składy będą wyposażone w 
klimatyzację, wi-fi, monitoring i system 
informacji pasażerskiej. Dodatkowo na 
pokładzie pociągów mają się znaleźć 
automaty biletowe, gniazda USB do ła-
dowania telefonów oraz defibrylatory 
aeD. Wszystkie pociągi będą przystoso-
wane do potrzeb osób z niepełnospraw-
nościami. 

Karolina Hofman

Nowe pociągi dla SKM
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Nowe Impulsy mają pojawić się  
na torach SKM w ciągu niespełna 
trzech lat

Powodem rozwiązania 
umowy były znaczne 

opóźnienia w dostawach, 
sięgające 3 miesięcy

Podinspektor w Referacie 
Budżetowo-Finansowo-Podatkowym
(termin składania dokumentów: 5 marca 2020 r.)

Podinspektor w Referacie 
Budżetowo-Finansowo-Podatkowym
(termin składania dokumentów: 9 marca 2020 r.)

Szczegółowe informacje: www.bip.brwinow.pl

Urząd Gminy Brwinów 
prowadzi nabór na stanowiska:

fot. pixabay.com

\\\ GRODZISK MAZOWIECKI

Dobra wiadomość  
dla miłośników dwóch kółek  
– Grodziski Rower Miejski 
wrócił na kolejny sezon.              

s ystem wypożyczania rowerów dzia-
ła w Grodzisku od 2014 r. Liczba do-

stępnych rowerów i stacji stale rośnie. 
aktualnie do dyspozycji mieszkańców 
są 92 rowery, dostępne na 12 stacjach 
na terenie miasta. Część jednośladów 
została wyposażona w foteliki dziecię-
ce. W niedzielę 1 marca rozpoczął się 
kolejny sezon. Rowery wróciły po zimo-
wej przerwie, podczas której przeszły 
przegląd techniczny, dokonano napraw 
i wymiany zniszczonych lub uszkodzo-
nych elementów. 

Podobnie jak w ubiegłym roku, w 
celu wypożyczenia jednośladu może-
my skorzystać z aplikacji mobilnej lub 
terminala dostępnego na każdej stacji 
rowerów. aby skorzystać z Grodziskiego 
Roweru Miejskiego, należy zarejestro-
wać się w systemie – można to zrobić 
przez stronę internetową rowery.gro-
dzisk.pl lub za pośrednictwem aplikacji 

mobilnej. Osoby posiadające już konto 
GRM nie muszą zakładać go ponownie. 
Należy jednak pamiętać, że aby konto 
było aktywne, musi znajdować się na 
nim minimalna kwota 10 zł. Co istotne, 
Grodziski Rower Miejski nie jest kom-
patybilny z systemami w Pruszkowie, 
Michałowicach czy Warszawą. Zgodnie 
z zapisami regulaminu, z GRM możemy 
korzystać wyłącznie na terenie gminy 
Grodzisk Maz. 

Podobnie jak w ubiegłych latach, 
operatorem Grodziskiego Roweru 
Miejskiego jest firma Nextbike, która 
wygrała przetarg na obsługę systemu 
w latach 2018-2020. łączna wartość 
zamówienia wynosi 405 tys. zł. 

Sezon Grodziskiego Roweru Miej-
skiego rozpoczął się 1 marca i potrwa  
9 miesięcy, do końca listopada. 

Karolina Hofman

Powrót na rower
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Do dyspozycji mieszkańców są 92 jednoślady, dostępne na 12 stacjach  
na terenie Grodziska

\\\ Idź nA zAKuPy, doStAnIeSz toRbę  
ekologiczna inicjatywa grodziskich urzędników. W sobotę na robiących zakupy 
na miejskim targowisku będą czekać upominki w postaci ekologicznych toreb.              
Problem zalewającego nas zewsząd plastiku znany jest od dawna. Jednym z głów-
nych jego źródeł są foliowe jednorazowe torebki, z których wciąż wiele osób chętnie 
korzysta podczas zakupów. Nie zraża ich nawet fakt, iż zgodnie z obowiązującym 
prawem za większość foliówek muszą wnieść dodatkową opłatę. Grodziski magistrat 
postanowił zmierzyć się z problemem wszechobecnych torebek w ciekawy sposób. 
7 marca każdy, kto wybierze się na targowisko przy ul. Montwiłła bez płóciennej torby, będzie mógł otrzymać taką na miejscu. 
Urzędnicy mają nadzieję, że inicjatywa ułatwi mieszkańcom przyjazne środowisku zakupy i rozpowszechni zwyczaj zabierania 
toreb wielorazowego użytku do sklepu czy na targ. 
ekotorby z logiem Grodziska będą rozdawane przy wejściu od ul. Montwiłła. akcja „Na zakupy bez foliówek” rozpocznie się  
o godz. 7.30.

\\\ GRODZISK MAZOWIECKI

dokończenie ze str. 1
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\\\ RASZYN

Skrzypce elektryczne są 
potężną bronią w jej rękach. 
ilona Perz-Golka urzeka 
publiczność swoją muzyką, 
wdziękiem i talentem. 
Mieszkanka Sękocina nagrała 
płytę „Timeless”, a 28 marca 
w Filharmonii Sudeckiej 
w Wałbrzychu odbędzie 
się koncert „yLO Violin 
Symfonicznie”.             

o muzyce, planach i napiętym gra-
fiku z artystką rozmawia artur 

Szpuda.
\\\ dużo Pani koncertuje, ale udało 
się znaleźć czas na nagranie płyty. Co 
można usłyszeć na „timeless”?
Tak, to prawda, ten rok rozpoczęłam do-
syć intensywnie, mam dużo koncertów, 
w tym radiowych transmisji na żywo 
oraz występów w telewizji, podczas któ-
rych skupiam się głównie na utworach  
z mojej płyty „Timeless”. Pod koniec 
2019 roku znalazłam jednak czas, by 

zebrać kompozycje i wydać je na pły-
cie. Muzyka powstawała na przestrzeni 
kilku lat i jest owocem mojej własnej 
wizji artystycznej oraz współpracy z 
kompozytorami: irkiem Dregerem, Ra-
dosławem Rozbickim i Piotrem Opa-

towiczem. Usłyszymy na niej muzykę 
instrumentalną ze skrzypcami elek-
trycznymi, zróżnicowaną brzmienio-
wo, od romantycznych ballad po bardzo 
energetyczne dźwięki elektroniczne.
\\\ Skrzypce elektryczne w Pani rę-
kach to potężna broń. zaczęła Pani 
grać w wieku 7 lat i ta piękna przygo-
da trwa. bywa Pani zmęczona?
Oczywiście, odczuwam czasami fizycz-
ne zmęczenie, zwłaszcza po serii kon-
certów, ale o zmęczeniu artystycznym 
nie ma mowy. Muzyka daje mi dużo 
radości i siły, zwłaszcza, że jest całym 
moim życiem. Na skrzypcach gram od 
dziecka i jest to dla mnie tak naturalne 
jak pisanie i czytanie.

Skrzypce elektryczne są potężnym 
instrumentem, bo pozwalają na dowol-
ne kreowanie brzmienia przy użyciu 
efektów np. takich jak w gitarze elek-
trycznej. To zdecydowanie zwiększa 
możliwości kompozycyjne i wykonaw-
cze, co słychać podczas moich koncer-
tów.
\\\ Koncertuje Pani w Polsce, europie 
i Ameryce. Pozostała chyba tylko Au-
stralia. Jak to jest mieć cały muzyczny 
świat u stóp?
To bardzo przyjemne uczucie i bardzo 
się cieszę, że mogę trafiać do dużej licz-
by odbiorców. Muzyka nie zna granic 
a podróże te są dla mnie inspiracją do 
komponowania. Przykładem jest mój 
utwór „Breath of Time”, w którym sły-
chać motywy muzyki arabskiej, a sam 
teledysk został nakręcony na pustyni 
Rub al Khali niedaleko Dubaju.
\\\ na pierwszy rzut oka może się wy-
dawać, że wychodzi Pani na scenę, 
gra koncert i wszystko jest idealnie. 
zapewne są jednak trudne dni, a tra-

sy koncertowe są męczące. Są chwile 
kryzysu?
Kluczem do sukcesu jest systematycz-
ne ćwiczenie na skrzypcach, zmęczenie 
oczywiście przychodzi, ale nie miewam 
momentów krytycznych. Każdy koncert 
sprawia, że chcę grać więcej i więcej. 
Dużo ćwiczę i mogłoby się wydawać, 
że jest to łatwa sprawa... ale tak nie jest. 
Zagranie kilku lub kilkunastu utworów 
na żywo podczas koncertu wymaga 
dużego obycia scenicznego oraz dobrej 
kondycji fizycznej. Dla mnie nie jest to 
trudne, gdyż na scenie czuję się swo-
bodnie i wiem, że muzyką potrafię wiele 
przekazać.
\\\ Jakie są Pani najbliższe plany? 
Gdzie można Panią spotkać?
Może zacznę od najważniejszego wy-
darzenia muzycznego w tym roku, czyli 
„yLO Violin Symfonicznie”. 28 marca, 
wraz z Orkiestrą Symfoniczną Filhar-
monii Sudeckiej w Wałbrzychu zagram 
utwory z mojej płyty „Timeless”. Zostały 
one specjalnie zaaranżowane muzycz-
nie w wersji na orkiestrę symfoniczną 
ze skrzypcami elektrycznymi przez pa-
na Marka Czekałę.

Poza tym wielkim wydarzeniem, za-
gram wiele koncertów na terenie całej 
Polski i europy, o których na bieżąco 
informuję w swoim mediach społecz-
nościowych (Facebook: ylo.violin; insta-
gram: @ylo_violin) 

W niedługim czasie planuję nagra-
nie teledysków do „Fragrant Night” i 
„Latino Story”. Będzie można je zoba-
czyć na moim kanale na youTube (ylo-
Violin).
\\\ nie możemy pominąć kwestii Pani 
miejsca zamieszkania. Co Panią urze-
kło w Sękocinie?
W Sękocinie urzekło mnie piękno lasu, 
przyrody oraz przestrzeń. To otoczenie 
sprzyja rozwojowi artystycznemu i du-
chowemu. Tutaj powstają moje kom-
pozycje i tu przygotowuję się do moich 
występów. a po licznych podróżach 
koncertowych znajduję tu spokój i wy-
tchnienie oraz ładuję baterie na następ-
ne. Uwielbiam wracać do „mojego” lasu. 

28 marca w Filharmonii Sudeckiej  
w Wałbrzychu Ilona Perz-Golka zagra 
koncert „Ylo Violin Symfonicznie”. Pod-
czas wydarzenia zostaną zaprezentowa-
ne utwory z jej płyty „Timelees”, które 
łączą muzykę nowoczesną na skrzypcach 
elektrycznych z Orkiestrą Symfoniczną. 
Zapowiada się wspaniała uczta arty-
styczna.

Artur Szpuda

Muzyka daje mi siłę
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Ylo Violin koncertuje na całym świecie

Każdy koncert  
sprawia, że chcę grać 

więcej i więcej

\\\ PRUSZKÓW

Pierwszy tego typu projekt 
artystyczny w regionie. Różne 
style, szorstki, surowy klimat  
– czyli sztuka z męskiego 
punktu widzenia w jednym 
miejscu. Już niebawem otwarcie 
wystawy nietuzinkowego 
projektu Men’s art w Centrum 
handlowym Nowa Stacja.              

M en’s art to grupa artystów repre-
zentujących różne rodzaje twór-

czości – rysunek, fotografię, aerografię, 
film i muzykę. łączy ich nie tylko mę-
ska płeć, ale również pasja, oryginal- 
ne spojrzenie na sztukę oraz przede 
wszystkim pochodzenie z tego samego 
regionu.

Wernisaż wystawy odbędzie się  
w nieprzypadkowym terminie – tuż 
przed Dniem Kobiet. W związku z tym 
otwarcie pod hasłem „męska sztuka 
na Dzień Kobiet” dedykowane będzie 
paniom.

Pomysłodawcami wystawy są Ma-
ciej Bochnowski, autor projektu fotogra-

ficznego „Pruszkowiak” oraz Marek Je-
ziorek – właściciel agencji Blue Monster.

Wernisaż odbędzie się 6 marca w 
Centrum handlowo-Rozrywkowym No-
wa Stacja w Pruszkowie (1. piętro). Pra-
ce będą prezentowane na 11-metrowej 
ścianie tuż obok kawiarni SO COFFee 
przez około 3 miesiące.

Oficjalne otwarcie odbędzie się w 
obecności przedstawicieli władz sa-
morządowych, gości ze świata lokalnej 
kultury oraz mieszkańców.

Partner Strategiczny – Centrum 
handlowo-Rozrywkowe Nowa Stacja

Patronat honorowy – Starosta Po-
wiatu Pruszkowskiego Krzysztof Rymu-
za i Prezydent Miasta Pruszkowa Paweł 
Makuch.

Nowa Stacja już kilkukrotnie pod-
jęła współpracę z lokalnymi artystami. 
Wystawy cieszą się w tym miejscu du-

żym zainteresowaniem, a wernisaże 
przyciągają setki osób. Men’s art jest 
przedsięwzięciem o bezdyskusyjnie 
unikatowym charakterze, może więc 
być kolejnym udanym projektem kul-
turalnym realizowanym w tym miejscu.

Redakcja

Męska sztuka 
na Dzień Kobiet

FO
T. 

M
aT

eR
ia

ły
 O

RG
aN

iZ
aT

OR
a

Projekt tworzą artyści reprezentujący różne gatunki sztuki

CZY WIECIE, ŻE...

Sklep IKEA w Jankach powstał w 1993 r. Wbrew obiegowej  
opinii, nie był to pierwszy sklep sieci w Polsce – trzy lata wcześniej 

otwarto punkt sprzedaży na Warszawskim Ursynowie,  
później przeniesiono go na Al. Jerozolimskie, już jako  

pełnowymiarowy market. Obecnie jednak to Janki dzierżą  
palmę starszeństwa – sklep w Warszawie już nie istnieje. 
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Stypendium ma charakter jednorazowy i będzie wynosić od 1000 do 1500 zł w zależności 
od osiągniętych wyników.
 
Stypendium będzie mógł otrzymać  uczeń szkoły ponadpodstawowej, który: 
• zamieszkuje na terenie Gminy Michałowice,
• nie ukończył 20 roku życia,
•  rodzice ucznia (opiekunowie prawni) rozliczają się z podatku dochodowego w Urzę- 

dzie Skarbowym w Pruszkowie, ze wskazaniem miejsca zamieszkania na terenie  
gminy Michałowice,

•  uzyskał  wybitne osiągnięcia edukacyjne lub artystyczne w semestrze poprzedzającym 
złożenie wniosku o stypendium.

 
Stypendium za szczególne osiągnięcia edukacyjne może otrzymać uczeń, który:
• posiada co najmniej bardzo dobrą ocenę ze sprawowania,
•  jest laureatem międzynarodowej olimpiady lub laureatem ogólnopolskiej olimpiady 

przedmiotowej lub konkursu przedmiotowego szczebla ogólnopolskiego lub wo-
jewódzkiego, ogłoszonego przez Kuratora Oświaty lub  przez pozostałe organizacje 
zajmujące się działalnością oświatową,

• realizuje indywidualny program lub tok nauki ze względu na rozwój uzdolnień,
• posiada własny, udokumentowany dorobek naukowy lub twórczy.
 
Stypendium za wybitne osiągnięcia artystyczne może otrzymać uczeń, który:
•  uzyskał tytuł laureata lub zdobył miejsce finalisty w międzynarodowym, ogólnopolskim 

lub wojewódzkim konkursie, przeglądzie, festiwalu albo odniósł sukces artystyczny rangi 
ogólnopolskiej lub wojewódzkiej,

•  swoje szczególne zdolności i wiedzę potwierdził innymi znaczącymi osiągnięciami 
w konkursach międzynarodowych, ogólnopolskich, wojewódzkich.

 
Szczegóły i wnioski dostępne są na www.michalowice.pl. 

Urząd GMiny MICHAŁOWICE  reguły, ul. Aleja Powstańców Warszawy 1,  Michałowice, tel. (22) 350 91 91, www.michalowice.pl

W tym roku po raz pierwszy zostaną przyznane Stypendia Wójta Gminy Michałowice uczniom szkół ponadpodstawowych 
zamieszkałym na terenie gminy. Stypendium będzie mógł otrzymać uczeń posiadający szczególne osiągnięcia edukacyjne lub wybitne 
osiągnięcia artystyczne. Wnioski o stypendium należy składać do 15 marca br.

NOWE STYPENDIUM WÓJTA GMINY MICHAŁOWICE 
DLA UCZNIÓW SZKÓŁ PONADPODSTAWOWYCH

P R O M O C J A

\\\ PRUSZKÓW

Od maja mieszkańcy Pruszkowa 
planując podróż po mieście 
będą mogli korzystać z aplikacji 
jakdojade.pl. Prezydent Paweł 
Makuch podpisał umowę  
na wdrożenie i uruchomienie 
systemu.              

dla korzystających z komunikacji 
miejskiej aplikacja jakdojade.pl 

to wygodne narzędzie. Bez problemu 
można zaplanować swoją podróż i wy-

brać najdogodniejsze połączenie. Wy-
starczy podać adres docelowy, a system 
przedstawi nam dostępne opcje. Dzięki 
aplikacji wiemy, kiedy przyjedzie auto-
bus i jaki jest przewidywany czas jazdy 
do wskazanego miejsca.

Z takiego rozwiązania korzysta wie-
le miast. Za kilka miesięcy do tego gro-
na dołączy Pruszków. Prezydent Paweł 
Makuch podpisał umowę na wdrożenie 
i uruchomienie aplikacji jakdojade.pl.  
Jej użytkownicy mogą sprawdzić aktu-
alne rozkłady jazdy komunikacji miej-
skiej m.in. ZTM, MPK, SK, MZK, PKP.  
W wybranych miastach można do-
konywać mobilnego zakupu biletów. 
Ponadto, aplikacja jakdojade.pl umoż-
liwia sprawdzenie mapy przystanków, 
połączeń i tras środków komunikacji 
miejskiej.

aplikacja na potrzeby Pruszkowa 
ma zostać wdrożona w maju bieżące-
go roku. Jakdojade.pl można pobrać  
w sklepie app Store oraz Google Play.

Artur Szpuda

Jakdojade w Pruszkowie
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Podpisanie umowy

\\\ PODKOWA LEŚNA

Grupa mieszkańców Podkowy 
protestuje przeciw planom 
rewitalizacji alei Lipowej 
i domaga się społecznych 
konsultacji w tej sprawie. 
Władze miasta odpowiadają,  
że konsultacje już się odbyły.               

a leja Lipowa w Podkowie Leśnej 
należy do najciekawszych atrak-

cji przyrodniczych w regionie. Liczącą 
blisko 400 m drogę porasta 100 drzew 
w trzech rzędach, tworząc dwa trakty. 
Jeden z nich, przeznaczony dla ruchu 
samochodowego, jest pokryty asfaltem. 
Drugi, pieszo-rowerowy, jest piaszczy-
sty. Wkrótce jednak ten stan rzeczy 
ma ulec zmianie. Na początku stycznia 
podkowiański magistrat poinformował 
o rozstrzygnięciu przetargu na rewi-
talizację alei. Zgodnie z planem ma tu 
powstać mineralna ścieżka rowerowa, 
chodnik ma być częściowo pokryty 
podłożem mineralnym, a częściowo 
granitem, zaś część przeznaczona dla 
samochodów ma zostać wyłożona pły-
tami granitowymi. 

Plany nie spodobały się części 
mieszkańców, którzy zawiązali akcję 
społeczną „Wspólnie dla Lipowej”. – Jako 
mieszkańcy widzimy potrzebę rewitali-
zacji tego miejsca i doceniamy podjęcie 
działań przez władze samorządowe w 
tej sprawie. Mamy jednak przekonanie, 
że zaproponowany przez Miasto projekt 
przebudowy ciągu komunikacyjnego w 

formie dwóch wąskich i utwardzonych 
ścieżek, pieszej i rowerowej, poprowa-
dzonych równolegle wzdłuż całej alei, 
na zawsze odbierze temu miejscu jego 

wyjątkowy, naturalistyczny charakter 
– czytamy w petycji dotyczącej przebu-
dowy. Jej autorzy przekonują, że utwar-
dzenie nawierzchni doprowadzi do za-
mierania cennych drzew i domagają się 
konsultacji społecznych w tej sprawie. 

Burmistrz artur Tusiński odrzucił 
zawarte w petycji postulaty tłumacząc, 
że projekt powstał w porozumieniu z 
ekspertami m.in. z Politechniki War-
szawskiej i Szkoły Głównej Gospodar-
stwa Wiejskiego. Jednocześnie wskazał, 
że konsultacje w sprawie planów re-
witalizacji miasta odbyły się w 2016 r. 
Podkreślił również, że projekt przebu-
dowy otrzymał w międzyczasie dofi-

nansowanie z programu partnerskiego 
budowy ścieżek rowerowych i rezyg-
nacja z realizacji grozi utratą dotacji nie 
tylko dla Podkowy, ale również pięciu 

innych gmin uczestniczących w pro-
gramie. 

– W obecnym stanie faktycznym 
i prawnym przeprowadzenie wnio-
skowanych konsultacji społecznych 
i  zatrzymanie realizacji budowy jest 
bezzasadne – kwituje sprawę Tusiński 
w obszernym wpisie na swoim blogu. 
– inicjatorzy takiego postępowania mu-
szą mieć świadomość, że w przypadku 
oczywistego poniesienia przez Miasto 
Podkowa Leśna nieuzasadnionych kon-
sekwencji finansowych wynikających 
z niezrealizowania tej inwestycji będą 
winnymi takiego stanu rzeczy.

Karolina Hofman

Aktywiści oskarżają, miasto odpowiada

FO
T. 

aR
TU

RT
US

iN
SK

i-P
OD

KO
W

a.
PL

Aleja ma zyskać nową nawierzchnię, częściowo mineralną, a częściowo  
granitową. Mieszkańcy obawiają się o przyszłość drzew
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STAROSTA GRODZISKI
ogłasza  przetarg ustny nieograniczony (licytacja), na sprzedaż nieruchomości Skarbu Państwa:

1. Oznaczenie nieruchomości: 
nieruchomość o pow. 0.0298 ha oznaczona jako działka nr 46 w obrębie nr 4 (KW nr WA1G/00004649/7), stanowiąca własność 
Skarbu Państwa. nieruchomość położona jest w m. Grodzisk Mazowiecki przy ulicy Matejki - drodze  wojewódzkiej nr 579 relacji 
Leszno – Radziejowice.

Cena wywoławcza 27 000 zł netto (słownie: dwadzieścia siedem tys. złotych).
Postąpienie minimalne wynosi 270 zł (słownie: dwieście siedemdziesiąt złotych).
Wadium 1350 zł (słownie: jeden tysiąc trzysta pięćdziesiąt złotych). 
Termin wniesienia wadium do dnia 27 marca  2020 r.
Przetarg odbędzie się dnia 31 marca 2020 roku o godzinie 11.00 
Miejsce przetargu: przetarg odbędzie się w siedzibie Starostwa Powiatu Grodziskiego przy ul. Kościuszki 30 (sala konferencyjna).

2. Opis nieruchomości: 
niezabudowana nieruchomość położona jest w północnej części Grodziska Mazowieckiego na terenie przemysłowej części 
miasta. Kształt działki jest zbliżony do trójkąta. W bliskim sąsiedztwie położone są: działki z zabudową przemysłowo-usługową, 
rów biegnący wzdłuż drogi, stacja paliw, przychodnia oraz zabudowa mieszkaniowa indywidualna. Dojazd do nieruchomości 
drogą utwardzoną. Działka zagospodarowana jako trawnik oraz podjazd o nawierzchni gruntowej. Nieruchomość nie spełnia 
wymogów samodzielnej działki budowlanej. 
dostęp do infrastruktury: wszystkie media w drodze gminnej. 
Przeznaczenie nieruchomości 
zgodnie z miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego terenów Miasta Grodzisk Mazowiecki zatwierdzonym 
Uchwałą rady Miejskiej w Grodzisku Mazowieckim nr 670/2010 z dnia 30.06.2010 r., nieruchomość stanowi teren strefy E4-P. Pod-
stawowe przeznaczenie terenu to: produkcja, przemysł, skład, magazyny administracja, usługi, stacje paliw i olejów opałowych.
3. Informacje dotyczące przetargu:
1) do przetargu mogą przystąpić osoby fizyczne, prawne oraz cudzoziemcy na zasadach określonych w ustawie z dnia 24 marca 
1920 r. o nabywaniu nieruchomości przez cudzoziemców (t. j. dz. U. z 2017 r., poz.2278), które:
a) wniosą wadium w gotówce, w wyżej określonej wysokości i terminie na konto Starostwa Powiatu Grodziskiego, Bank Pekao 
S.A. O/Warszawa nr 86 1240 6973 1111 0010 8283 5632. W tytule wpłaty wadium należy podać: „wadium, przetarg, działka ew. nr 
46”. Wpłata wadium nie powoduje naliczenia odsetek od zdeponowanej kwoty. Za termin wniesienia wadium uważa się dzień 
wpływu wadium na wskazane konto. 
b) zgłoszą swoje uczestnictwo w przetargu w terminie do dnia 31.03.2020 r. do godziny 10:00. Zgłoszenie uczestnictwa należy 
złożyć w Punkcie Obsługi Mieszkańców Starostwa Powiatu Grodziskiego przy ulicy Kościuszki 30 w Grodzisku Mazowieckim,  
lub drogą mailową na adres: starostwo@powiat-grodziski.pl. Wzór zgłoszenia uczestnictwa można uzyskać w Wydziale Gospo- 
darki nieruchomościami w Grodzisku Maz. przy ulicy Żyrardowskiej 48 budynek A, pok. nr 12 i 11, tel.22 755 52 24 wew. 107, 105, 
a także na stronie internetowej:  www.bip.powiat-grodziski.pl w zakładce przetargi na nieruchomości. 
c) którym przysługuje prawo do rekompensaty z tytułu pozostawienia nieruchomości poza obecnymi granicami rzeczypospolitej 
Polskiej (ustawa z dnia 8 lipca 2005 r. dz.U. 2017r. poz.2097). Osoby, którym przysługuje prawo do rekompensaty są zwolnione 

z obowiązku wniesienia wadium do wysokości kwoty nieprzekraczającej wysokości potwierdzonego prawa do rekompensaty, 
jeżeli zgłoszą: a) pisemnie uczestnictwo w przetargu, b) przedstawią oryginał zaświadczenia lub decyzji potwierdzającej prawo 
do zaliczenia wartości nieruchomości pozostawionych poza obecnymi granicami państwa polskiego oraz c) złożą pisemne 
zobowiązanie do uiszczenia kwoty równej wysokości wadium ustalonego w razie uchylenia się od zawarcia umowy, w siedzibie 
Starostwa Powiatu Grodziskiego w Wydziale Gospodarki nieruchomościami, Grodzisk Maz., ul. Żyrardowska 48A pok. 11, w termi-
nie do dnia 31 marca 2020r. do godz. 10.00, w zgłoszeniu uczestnictwa należy podać „przetarg działka ew. nr 46”. 
2) Wpłacenie wadium oraz zgłoszenie uczestnictwa po terminie skutkuje nie dopuszczeniem uczestnika do przetargu. 
3) Wadium wniesione przez uczestnika przetargu, który przetarg wygrał, zostaje zaliczone na poczet ceny nabycia nieruchomości.
4) Wpłacenie wadium oraz zgłoszenie uczestnictwa oznacza, że uczestnik zapoznał się ze stanem nieruchomości, planem zagosp-
odarowania przestrzennego z warunkami przetargu określonymi w ogłoszeniu oraz z niżej wymienionymi przepisami prawnymi. 
5) Uczestnik przetargu (pełnomocnik) zobowiązany jest przedłożyć komisji przetargowej dowód wpłaty wadium, dowód 
tożsamości, a w przypadku osób prawnych i jednostek organizacyjnych nie posiadających osobowości prawnej, a podlegających 
wpisom do rejestru – aktualny wypis z rejestru oraz właściwe pełnomocnictwa. Pełnomocnik działający w przetargu w imieniu 
mocodawcy winien legitymować się pełnomocnictwem w formie aktu notarialnego. nie przedłożenie wym. dokumentów skut-
kuje niedopuszczeniem uczestnika do przetargu. 
6) Przetarg jest ważny bez względu na liczbę uczestników, jeżeli chociaż jeden uczestnik zaoferował co najmniej jedno postąpienie 
powyżej ceny wywoławczej.
7) nieruchomość – działka nr 46 w obr. 4w Grodzisku Mazowieckim podlega zwolnieniu od podatku VAT na podst. art. 43 ust. 1 
pkt 9 ustawy z dnia 11 marca 2004 r. o podatku od towarów i usług (t.j. dz. U. 2020. 106). 
8) Protokół z przeprowadzonego przetargu stanowi podstawę zawarcia umowy w formie aktu notarialnego. nabywca zostanie 
zawiadomiony o miejscu i terminie zawarcia umowy sprzedaży nieruchomości, najpóźniej w ciągu 21 dni od dnia rozstrzygnięcia 
przetargu. Jeżeli nabywca nieruchomości nie stawi się bez usprawiedliwienia w miejscu i terminie podanym w zawiadomieniu, 
organizator przetargu może odstąpić od zawarcia umowy, a wpłacone wadium nie podlega zwrotowi.  
9) nabywca nieruchomości ponosi w całości koszty aktu notarialnego i opłat sądowych oraz koszty związane z okazaniem granic 
nieruchomości. 
10) nabywca zobowiązany jest zapłacić cenę sprzedawanej nieruchomości, nie później niż do dnia zawarcia umowy przenoszącej 
własność. za termin zapłaty ceny uznaje się dzień wpływu należności na wskazane konto Starostwa Powiatu Grodziskiego.
11) Starosta Grodziski może odwołać przetarg jedynie z ważnych powodów niezwłocznie podając informację o odwołaniu 
przetargu do publicznej wiadomości, poprzez wywieszenie w siedzibie Starostwa oraz zamieszczenie na stronie internetowej, 
podając przyczynę odwołania przetargu. 
12) dodatkowe informacje o nieruchomości i przetargu można uzyskać w Wydziale Gospodarki nieruchomościami w Grodzisku 
Maz. przy ulicy Żyrardowskiej 48 budynek A, pok. nr 12 i 11, tel.22 755 52 24 wew. 107, 105, a także na stronie internetowej:  www.
bip.powiat-grodziski.pl w zakładce przetargi na nieruchomości. 
13) Komisja przetargowa przeprowadzi przetarg zgodnie z ustawą z dnia 21.08.1997 r. o gospodarce nieruchomościami (tj. dz. U. 
2020 r. poz. 65) oraz z rozporządzeniem rady Ministrów z dnia 14.09.2004 r. w sprawie określenia sposobu i trybu przeprowadzania 
przetargów oraz rokowań na zbycie nieruchomości (t.j. dz. U. z 2014 r. poz.1490).

\\\ PRUSZKÓW

W pruszkowskich 
przedszkolach realizowany  
jest projekt „Pruszków 
wolny od elektroodpadów 
2020”. Dzieci zdobywają 
wiedzę na temat zachowań 
proekologicznych, a placówki 
uczestniczą w zbiórce zużytych 
baterii i akumulatorów.              

t roska o stan środowiska jest nie-
zwykle istotna, dlatego ważną rolę 

odgrywają akcje edukacyjne prowadzo-
ne w przedszkolach i szkołach. Dzięki 
temu dzieci i młodzież zyskują wiedzę 
dotyczącą ekologii. Do 8 maja w prusz-
kowskich przedszkolach będzie reali-
zowany projekt „Pruszków wolny od 
elektroodpadów 2020”. Objętych nim 
jest blisko 1700 dzieci w wieku 3-6 lat.

Zajęcia mają na celu przybliżenie 
najmłodszym zależności między dzia-
łalnością człowieka oraz środowiskiem. 
Ponadto, dzieci uczestniczące w projek-
cie dowiedzą się o zagrożeniu, jakim jest 

zużyty sprzęt elektryczny i elektronicz-
ny oraz jak należy z nim postępować.

Nie ma nic lepszego niż łączenie 
teorii z praktyką. W pruszkowskich 
przedszkolach trwa zbiórka zużytych 
baterii i akumulatorów. elektroodpady 
można wrzucać do specjalnych pojem-

ników. Dzieci wraz z rodzicami przeszu-
kują szafki i wyrzucają elektrośmieci, 
aby ich placówka osiągnęła jak najlep-
szych wynik. Trzy najlepsze przedszko-
la mogą liczyć na nagrody, które zostaną 
przyznane podczas gali zaplanowanej 
na czerwiec.

Przede wszystkim projekt ma 
charakter edukacyjny, ale pozbycie się 
elektrośmieci to działanie korzystne dla 
naszego zdrowia i środowiska.

Artur Szpuda

Edukacja ekologiczna 
dla przedszkolaków

W projekcie bierze udział blisko 1700 dzieci

elektroodpady można 
przynosić do 8 maja  

i wrzucać do specjalnych 
pojemników

\\\ KRAj

Główny inspektorat 
Sanitarny wydał szereg 
komunikatów dotyczących 
rozprzestrzeniającego się 
koronawirusa. Jak ustrzec się 
choroby i co zrobić  
w przypadku zarażenia?               

w irus SaRS-CoV-2 zatacza coraz 
szersze kręgi i pokonuje kolejne 

granice. Na chwilę obecną nie ma jesz-
cze potwierdzonego przypadku choro-
by w Polsce, jednak eksperci są zgodni, 
że pojawienie się wirusa nad Wisłą jest 
kwestią czasu. 

Główny inspektor Sanitarny przy-
gotował szereg wytycznych, które po-
mogą opanować rozprzestrzenianie 
się choroby. Najistotniejsze informacje 
dotyczą osób powracających z krajów, w 
których pojawiła się choroba – w szcze-
gólności Włoch, gdzie wystąpiło duże 
ognisko wirusa. 

Jeśli w ciągu ostatnich dwóch ty-
godni przebywaliśmy w północnych 
Włoszech i zaobserwowaliśmy u siebie 
objawy takie, jak gorączka, kaszel czy 
duszności, powinniśmy bezzwłocznie 
skontaktować się z powiatową stacją 
sanitarno-epidemiologiczną (powiat 
pruszkowski: tel. 22 759 88 28 lub w 
sytuacjach awaryjnych 798 498 471; 
powiat grodziski: tel. 22 755 57 76 lub 
22 755 59 51). Jeśli po powrocie nie 
zaobserwowaliśmy objawów choroby, 
przez następne 14 dni powinniśmy kon-
trolować swój stan zdrowia. W przypad-
ku wystąpienia objawów powinniśmy 
również skontaktować się z lokalnym 
sanepidem. 

Z punktu widzenia zagrożenia epi-
demiologicznego, Główny inspektor 
Sanitarny nie zaleca podróżowania do 

Chin, hongkongu oraz Korei Południo-
wej, Włoch, iranu, Japonii, Tajlandii, 
Wietnamu, Singapuru i Tajwanu. Szcze-
gółowe informacje dotyczące bezpie-
czeństwa w poszczególnych państwach 
i regionach, w tym potrzebne dane 

kontaktowe, znajdują się na stronie 
Ministerstwa Spraw Zagranicznych w 
zakładce informacje dla podróżujących.

Niezależnie od tego, czy w ostat-
nim czasie podróżowaliśmy, powinni-
śmy przestrzegać zasad higieny, przede 

wszystkim często i dokładnie myć ręce i 
unikać dotykania twarzy. Bezwzględnie 
należy zasłaniać nos i usta przy kichaniu 
czy kasłaniu, a zużyte chusteczki higie-
niczne powinniśmy od razu wyrzucać 
do kosza, a następnie umyć dokładnie 
ręce. 

Wiele osób w ostatnim czasie 
wyposażyło się w maseczki na twarz. 
Specjaliści przestrzegają jednak, że 
używanie takich masek nie chroni osób 
zdrowych przed zarażeniem. Maseczki 
mają sens w przypadku osób chorych – 
wówczas pomagają zapobiec zarażaniu 
innych – i osób opiekujących się chory-
mi, a więc najbliższych oraz personelu 
medycznego. 

Wszystkie aktualne komunikaty są 
publikowane na stronie internetowej 
GiS: www.gis.gov.pl. 

Karolina Hofman

GIS: Higiena najważniejsza
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Specjaliści przestrzegają, 
że używanie masek nie 
chroni osób zdrowych 

przed zarażeniem
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DAM PRACĘ 

ZATRUDNIĘ ELEKTROMONTERA  
ORAZ OPERATORA MINIKOPARKI.  
WYMAGANIA DOŚWIADCZENIE  
ORAZ PRAWO JAZDY. TEL 668461868

pomocnik lakiernika samochody  
ciężarowe. tel. 509237779

NORWA PLANTS Piaseczno zatrudni Pa-
nie do rozmnażania roślin. Praca siedzą-
ca. Szkolenie dla osób bez doświadczenia. 
Umowa o pracę, pełny etat 7.00 -15.00. 
Tel. 22 7562065 poniedziałek - piątek 
8.00-14.00. Dołącz do Nas!

NORWA PLANTS Piaseczno zatrudni  
na umowę o pracę pracownika  
administracyjno-biurowego  
wykształcenie min. średnie,  
poniedziałek - piątek 8.00-14.00.  
Tel. 22 7562065 mail: kadry@norwa.eu.

Zatrudnię placowego  
/ pomoc magazyniera Wilcza Góra  
tel. 532 375 837,  
zaopatrzenie@sorted.pl

pracowników do ekip serwis wentylacji  
- bez doświadczenia tel. 601 923 395

poszukujemy operatorów maszyn z do-
świadczeniem Łubna tel. 725 258 529 

Rowerowy mechanik do sklepu  
w piasecznie 501 516 652

zatrudnię stajennegO 502 545 575

Dorywczo do sprzątania kabin i mycia  
samochody ciężarowe tel. 509237779

Młodą osobę z angielskim i francuskim 
biuro + wyjazdy, samochód itp.  
tel. 509237779

Kierowca do cukierni, tel. 608 079 659

Zatrudnię ekspedientkę  
z doświadczeniem do małego sklepu 
spożywczego Zalesie Dolne,  
tel. 508 288 773

Ekspedientkę Carrefour Express Piaseczno 
i Wólka Kozodawska, tel. 508 288 773

Przyjmę fryzjerkę 3000 zł + procent,  
tel. 501 143 827   

USŁUGI  

AUTOMATYKA, napędy do bram  
- przesuwnych, garażowych,  
dwuskrzydłowych. Sprzedaż, montaż  
i serwis, tel. 790 331 339 

Sprzedaż i montaż okien i drzwi wew.  
i zew. Rolety zew., wew. żaluzje,  
plisy, moskitiery. parapety wew. i zew.  
22 717 71 00, 601 623 480, 603 310 223

serwis KOLeKtOrów sŁOnecznYcH, 
prOfesjOnaLnie, gwarancja  
535 457 770 TOM- INSTAL  
TOMASZ WRONA 

HYDRAULIK, INSTALACJE CO, CWU, KAN, 
GAZ. FIRMA OD 7 LAT, 535 457 770

Przyjmę zlecenie wykonania tynków  
maszynowych, wykończenia wnętrz.  
Tel. 502 370 856

BEZPYŁOWE CYKLINOWANIE, REMONTY 
od A do Z. TADEUSZ BIAŁOGRODZKI  
Tel. 502 093 588, 22 756 57 63

Pracownia Tapicerska  
tel. 502-908-661 

Ekipa murarzy przyjmie zlecenie  
na budowę domów w sezonie 2020. 
 Tel. 665 183 980

remonty, wykończenia wnętrz.  
Tel. 513 933 115 

Docieplanie Budynków, Solidne  
doświadczone ekipy tel. 602-482-572

Oczyszczanie działek, wywóz gałęzi, 
ogrodnicze 519874891 

ogrodzenia, panele ogrodzeniowe, siatka 
+ montaż producent tel. 503 572 046

POMPY CIEPŁA tel. 604 895 675 

Koszenie, niwelacja terenu, wycinka 
drzew wraz z wywozem tel. 505 591 721

PRANIE - CZYSZCZENIE dywanów,  
tapicerki meblowej i samochodowej  
508 65 20 30 

malowanie, remonty 603344991 

Tłumaczenia tel. 607 685 074,  
22 711 64 26

GLAZURA, GRES, REMONTY 601 21 94 82

ALARMY, KAMERY, DOMOFONY  
600 421 203

Mixokret, posadzki betonowe.  
501 019 217 

Docieplanie Budynków 795 96 96 96 

Docieplanie poddaszy pianą pur  
tel. 607 378 288

Mycie, malowanie elewacji  
tel. 505 591 721

Tynki Gipsowe Maszynowe 501 019 217

Dachy, podbitka, sprzedaż,  
tel. 692 194 998

Wylewki Tynki agregatem  
tel. 607 378 288

Tynki gipsowe i tradycyjne 604415352

Kominiarz tel. 500 214 632 

przeprowadzki tel. 505 591 721

Elektryk tel. 666 890 886 

Tynki maszynowe 533125444

Naprawa, serwis okien i drzwi,  
naprawa i wymiana okuć, wymiana  
szyb i uszczelek, tel. 22 717 71 00,  
603 310 223, 601 623 480

Hydrauliczne, gazowe, uprawnienia,  
tel. 501 299 360 

Remonty, budowlane, ogrodzenia,  
tel. 513 137 581

Naprawa pralek, tel. 602 322 951

Dachy - pokrycia, naprawy, rynny,  
tel. 502 473 605

Dachy papą termozgrzewalną, obróbki, 
tel. 502 473 605

Naprawa, krycie dachów,  
tel. 511 928 895 

Docieplanie budynków, szybko, tanio, 
solidnie, tel. 502 053 214

Budowa domów, tel. 730 358 998

Elewacje, ocieplenia, tel. 730 358 998

Tynki gipsowe, tel. 730 358 998 

ocieplanie budynków, tel. 507 768 230  

SPRZEDAM 

drewno kominkowe, opałowe,  
każda ilość, tanio, tel. 502 544 959 

Sosna opałowa, tel. 791 394 791 

zamrażarkę do lodów tel. 721 406 227 

KUPIĘ  

Firmę - każda opcja 720908080

Antyczne meble, obrazy, srebra, platery, 
odznaczenia, szable, książki, pocztówki, 
tel. 504 017 418    

AUTO-MOTO KUPIĘ

sKup aut najwYŻsze cenY  
503901642 

Skup Aut, wszystkie marki.  
Gotówka od ręki. tel. 510 210 692

Skup aut za gotówkę szybki dojazd  
i wycena tel. 533 525 533

odkupimy twoje auto uczciwie  
tel. 513 323 123

Skup aut 2002-2020r. 505 530 300

Skup aut na kasację 508206738

Skup Aut Gotówka do ręki  
tel. 502 467 070 

AUTO-MOTO SPRZEDAM

Toyota Land Crusier 2001 4x4  
OFF ROAD idealna na wyprawy  

– 45 tys. tel. 789 100 600 

MITSUBISHI LANCER SPORTBACK  
2010, STAN BDB – 27 TYS.  

TEL. 789 100 600   

NIERUCHOMOŚCI KUPIĘ 

Kupię prywatnie mieszkanie do 50 mkw 
w piasecznie tel. 574 786 275

NIERUCHOMOŚCI WYNAJEM

Szukam domu lub mieszkania  
do wynajęcia w okolicach Piaseczna  
lub Góry Kalwarii. Tel. 536 052 099

PESEL, Meld, Umowa - 720 90 80 80 

1-os 480 Para 300/Os + Licz 577886988 

Hala 1000 m2 lub inne propozycje,  
Prażmów, tel. 602 77 03 61

Do wynajęcia 15 m2 w lokalu  
usługowym, tel. 501 143 827   

NIERUCHOMOŚCI SPRZEDAM 

Sprzedam mieszkanie 57m2 w Górze 
Kalwarii. Tel. 602768938 

działka budowlana w pruszkowie  
– 585m przy ul. Żbikowskiej/ 
przy potoku (180.000,00 zł)  

o atrakcyjnym kształcie (prostokąt 
29,5m x 20m) i lokalizacji.  
cicha okolica zabudowy  

jednorodzinnej i terenów zielonych  
w bliskości zjazdu z autostrady a2  
do warszawy. istnieje możliwość  

sprzedaży razem z działkami  
sąsiadującymi (łącznie aż do 2.340m). 

Tel. 601 532 534

całoroczny dom z działką na terenie  
Żywieckiego parku Krajobrazowego  

350 tys. Kontakt 789 100 600 

Działki budowlane Prażmów,  
tel. 602 77 03 61

NAUKA 

polski i angielski dla dorosłych.  
721 406 227 

Matematyka tel. 664 438 144

ZDROWIE 

psychoterapia - 660 565 007,  
www.psychoterapiagorakalwaria.pl

MATRYMONIALNE 

Biuro CARINA zaprasza Samotnych,  
tel. 42/6870810

FINANSE 

POŻYCZKI POZABANKOWE  
Z MOŻLIWOŚCIĄ DOJAZDU  
TEL. 799130892

Konsolidacja chwilówek – 509 688 322

Kredyty, leasing Tel. 784 992 705

Kredyty bez BIK .690-016-555

OGŁOSZENIA

WWW.PRZEGLADREGIONALNY.PL PRZEGLAD REGIONALNY

 

\\\  OGŁOSZENIA DROBNE

ZAMÓW 
ogłoszenie 
DROBNE 

za
 DROBNE 
786 202 066
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Udany początek zmagań  
MKS Pruszków w ćwierćfinale  
i ligi koszykówki kobiet.  
Zespół Jacka Rybczyńskiego 
pokonał ekipę enea aZS ii 
Poznań 73:65.              

P o fazie zasadniczej w Pruszkowie 
wszyscy byli w wyśmienitych na-

strojach. – Pierwsza część sezonu by-
ła w naszym wykonaniu znakomita: 
udział w Pucharze Polski, pierwsze 
miejsce w tabeli i przewaga własnego 
parkietu we wszystkich fazach play-off. 
teraz zapominamy o tym i zaczynamy 
od zera – podkreślał trener Jacek Ryb-
czyński. – Dlatego pełna koncentracja i 
bijemy się o finał i zwycięstwo w nim. 
Wiem, że będzie ciężko, bo takie zespo-
ły, jak Polonia Warszawa i Zagłębie Sos-
nowiec są bardzo mocne organizacyjnie 
oraz sportowo, ale będziemy chcieli na 
parkiecie pokazać, że dotychczasowe 
wyniki to nie przypadek – dodawał.

MKS był najlepszy w grupie a. Klub 
z Pruszkowa zdobył 31 punktów w 16 
meczach i tylko raz przegrał, ale tak 
naprawdę w play-off zaczyna się gra o 
najwyższe cele. Każdy błąd może być 
kosztowny. W ćwierćfinale MKS trafił 
na zespół enea aZS ii Poznań. ekipa z 
Wielkopolski zajęła 4. miejsce w grupie 
B, ale tylko o dwa punkty wyprzedziła 
Good Lood aZS PK Kraków i enea aZS 
aJP ii Gorzów Wielkopolski. enea aZS 
ii Poznań wygrała osiem spotkań, sześć 
przegrała i zapisała na swoim koncie 
22 oczka. – Jesteśmy faworytkami ry-
walizacji z aZS Poznań, ale gra z takimi 
młodymi zespołami wcale nie jest łatwa 
– mówiła przed ćwierćfinałem zawod-
niczka MKS Marzena Marciniak.

Faworyt nie zawsze ma łatwiej, co 
pokazały pierwsze minuty starcia w 
Pruszkowie. Przyjezdne były zdeter-
minowane i gotowe do rywalizacji o 
zwycięstwo. enea aZS ii Poznań szyb-
ko zbudowała przewagę, a MKS miał 
problem ze skutecznością. Do tego go-
spodynie popełniały błędy i faulowały. 
Po celnym rzucie wolnym Liliany Ba-
naszak MKS przegrywał 3:14. ekipie 
Jacka Rybczyńskiego trudno było się 
odnaleźć, a drużyna z Poznania powięk-
szała przewagę – 21:8. Na drugą kwartę 
MKS wyszedł podrażniony. Koszykarki 
z Pruszkowa przystąpiły do odrabiania 
strat i zepchnęły rywalki. Nie minęły 
cztery minuty, a po rzucie Olivii Szu-
mełdy-Krzyckiej było 23:22. Rywalki 
nie pozwoliły gospodyniom rozwinąć 
skrzydeł i walczyły punkt za punkt. Na 
półmetku był remis po 34.

Początek trzeciej kwarty nie należał 
do gospodyń, które popełniały błędy. 
Dwie trójki rywalek, trafiały Weronika 
Piechowiak i Karolina Stefańczyk, a na 
tablicy wyników 36:43. Gospodynie dą-

żyły do wyrównania i ciężko pracowały, 
aby odrobić straty. Po trójce alicji Waw-
rzyniak cel został osiągnięty – 53:53. 
Chwilę później z dystansu trafiła Szu-
mełda-Krzycka – 56:55. W końcówce 
MKS zbudował przewagę przed ostat-
nią odsłoną – 60:55. Poznanianki nie 
zamierzały odpuszczać. Po trafieniu 
Banaszak były blisko remisu – 62:64. 
MKS nie pozwolił jednak rywalkom 
na wyrównanie, a te dodatkowo miały 
problemy ze skutecznością i popełniały 
błędy. Gospodynie gromadziły kolejne 
punkty, a po rzucie Katarzyny Szyller 
było 71:64. Do końca pozostały dwie 
minuty, ale przyjezdne nie potrafiły nic 
zrobić. MKS zdobył jeszcze punkty za 
sprawą Magdaleny Parysek-Bochniak i 
mecz skończył się wynikiem 73:65.

Nie było łatwo, ale pruszkowski ze-
spół udanie rozpoczął rywalizację w fa-
zie play-off. Najwięcej punktów w ekipie 
gospodyń zdobyła Szumełda-Krzycka 
– 35. Kolejne spotkanie 8 marca o 16.00 
w Poznaniu. 

Artur Szpuda

\\\ PRUSZKÓW

Sukces zawodniczki  
z Pruszkowa. Podczas 
mistrzostw świata w kolarstwie 
torowym w Berlinie Urszula łoś 
i Marlena Karwacka wywalczyły 
kwalifikację olimpijską.              

c el został osiągnięty. łoś i Karwacka 
marzyły o tym, aby pojechać do To-

kio. Ciężko pracowały, a w zawodach 
prezentowały wysoką formę, czego naj-
lepszym dowodem są osiągnięcia w Pu-
charze Świata. Ostatnio w kanadyjskim 
Milton kolarki zdobyły srebrny medal 
w sprincie drużynowym. Wcześniej 
wygrały w Brisbane. Dobra postawa 
sprawiła, że łoś i Karwacka znalazły 
się na czele klasyfikacji końcowej Pu-
charu Świata.

Do Berlina polskie kolarki jechały 
z wielkimi nadziejami i oczekiwaniami. 
W eliminacjach sprintu drużynowego 
mistrzostw świata łoś i Karwacka za-
jęły ósme miejsce z czasem 32,953 s, 
co dało im przepustkę na olimpiadę w 
Tokio. Wybuch radości i łzy szczęścia 
towarzyszyły naszym zawodniczkom. 
łoś i Karwacka wyprzedziły ekipy  
z Nowej Zelandii i Ukrainy, z którymi 

rywalizowały o igrzyska. – Szczerze 
mówiąc jeszcze to do mnie nie dociera! 
Wiem, że osiągnęliśmy, razem z naszą 
obsługą, coś, o czym wszyscy marzy-
liśmy od zawsze! – dzieli się radością 
Urszula łoś.

Kolarka z Pruszkowa zakończyła 
mistrzostwa świata z uśmiechem na 
twarzy. W sprincie drużynowym, wraz 
z Marleną Karwacką, zajęła siódme 
miejsce. W wyścigu na 500 metrów łoś 
również uplasowała się na siódmej po-

zycji. Dodatkowo w eliminacjach pobiła 
rekord Polski – 33,655 s.

Kwalifikacja zdobyta, a więc teraz 
czas na przygotowania do startu w 
igrzyskach. – Po powrocie do domu ma-
my chwilę na złapanie oddechu i wraca-
my do ciężkiej pracy. Do Tokio będziemy 
jechać na pewno z nastawieniem na me-
dal, a co będzie? Okaże się w sierpniu – 
zapowiada kolarka z Pruszkowa.

Artur Szpuda

Krok do półfinału

Łoś z kwalifikacją olimpijską
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Urszula Łoś osiągnęła cel 
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Ostatnie dwa tygodnie  
w Pruszkowie były pełne 
tańca. Najpierw odbył się 
Ogólnopolski Turniej Tańca 
Sportowego Top Dance Cup 
2020, a następnie 18. Festiwal 
Tańca Mazovia Open 2020.              

w niedzielę 23 lutego w hali przy 
ul. Bohaterów Warszawy poja-

wili się młodzi tancerze, którzy rywali-
zowali w 28 kategoriach. Ogólnopolski 
Turniej Tańca Sportowego Top Dance 
Cup 2020, którego głównym organi-
zatorem był UKS Top Dance, był dla 
uczestników ważnym wydarzeniem. 

Tancerze dołożyli wszelkich starań, 
aby wypaść jak najlepiej. Reprezentan-
ci UKS Top Dance z Pruszkowa zdobyli 
19 złotych, 13 srebrnych i 5 brązowych 
medali. Na najwyższym stopniu podium 
stawiali m.in. Nikola Piotrowska (8-9 h 
solo), Laura Birek i Kacper Kacprzak 

(10-11 h pary), Natalia Woźniak i Gra-
cjan Rumiński (12-13 C ST oraz 12-13 
C La) oraz Zuzanna Jastrzębska i Jakub 
Latoszek (14-15 B ST). Galę wieczor-
ną wydarzenia poprowadziła znana z 
programu „Taniec z Gwiazdami” iwona 
Pavlović.

Z kolei miniony weekend upłynął 
pod znakiem 18. Festiwalu Tańca Mazo-
via Open 2020. W Szkole Podstawowej 
nr 10 przy ul. Pływackiej pojawiło się 
ponad 2000 tancerzy. Dominowała róż-
norodność, niezwykła oprawa scenicz-
na oraz wysokie umiejętności zawodni-
czek i zawodników. Festiwal trwał trzy 
dni, podczas których każdy mógł odbyć 
podróż przez różne style. impreza roz-
poczęła się od pokazów uczniów Dance 

imperium, czyli organizatora wydarze-
nia. Przez kolejne dwa dni odbywała się 
rywalizacja w hip-hopie, disco dance, 
jazzie, modernie, artistic dance oraz in-
nych formach tańca.

Artur Szpuda

Królował taniec

Top Dance Cup 2020

Fo
t. 

uk
s 

sP
aR

ta
 Fa

ce
Bo

ok
FO

T. 
UR

Zą
D 

M
ia

ST
a 

PR
US

ZK
OW

a

\\\ dWIe PoRAżKI  
nie miała szczęścia uKS Sparta w Rząśni. zespół z Grodziska Mazowieckiego 
w fazie play-off przegrał dwa mecze z ekipą LKS Czarni.              
W rundzie zasadniczej ii ligi siatkówki Sparta zajęła 4. miejsce w grupie trzeciej. Gro-
dziszczanie wygrali osiem spotkań, a sześć przegrali. – Po ciężkim początku sezonu, 
mozolnie odrabialiśmy straty i pięliśmy się w górę ligowej tabeli. Zespół pokazał, że 
potrafi wyjść nawet z bardzo dużego dołka, w jakim byliśmy na początku sezonu po 
kilku porażkach. Drugą rundę fazy zasadniczej zakończyliśmy z bilansem 6 wygra-
nych meczów i tylko jednej porażki – oceniali przedstawiciele grodziskiego zespołu.
Dla Sparty kluczowe było utrzymanie w ii lidze. Dobra postawa sprawiła, że zespół 
dostał się do play-off. Sparta stanęła przed szansą walki o awans do i ligi. Grodzisz-
czanie trafili na zwycięzcę grupy trzeciej, czyli LKS Czarni Rząśnia – zespół, który 
zostawił pozostałych w tyle. LKS Czarni wygrali 12 z 14 spotkań i zdobyli 35 punk-
tów, wyprzedzając drugi Tubądzin Sieradz o siedem oczek.

Pierwsze dwa mecze play-off Sparta rozegrała w Rząśni, ale nie ma najlepszych 
wspomnień. Za udany można uznać jedynie początek rywalizacji. 29 lutego Sparta 
wygrała pierwszego seta do 21, jednak kolejne trzy partie padły łupem gospodarzy. 
Gościom nie można odmówić woli walki, ale ze zwycięstwa cieszyli się siatkarze 
LKS Czarni. 1 marca Sparcie nie udało się urwać nawet seta. Gospodarze wygrali 
3:0 i są w komfortowej sytuacji, bo do awansu do dalszej fazy został im krok. 11 
marca o godz. 17.00 w Grodzisku odbędzie się trzecie spotkanie. aby pozostać w 
grze, Sparta musi wygrać.

\\\ GRODZISK MAZOWIECKI


